	Les grafies b/p, d/t i g/c al final de paraula

	Quan al final de paraula no sabem si escriure p/b, t/d o c/g, podem seguir aquestes normes:
· Darrere de vocal àtona o consonant, escriurem la mateixa grafia que hi ha en els derivats. 

Exemple: príncep- principat, ràpid- rapidíssim, superba- superb, magnífica- magnífic, ...

Excepcions: ànec, espàrrec, feréstec, mànec, préssec, aràbic, fàstic, ...
· Darrere de vocal tònica, escriurem p, t o c encara que els derivats tinguin b, d o g.

Exemple: lloba- llop, abrigat- abric, foradar- forat, ...

Excepcions: tub, sud, mag, fred, ... i els noms femenins acabats en –itud i –etud, com ara solitud, quietud, lentitud, ...




